

Biblical Reflection 3:
(In Burmese)

မြန်မာပြည်ရှိညီအစ်ကိုမောင်နှမများ...
"အတူတကွ ကြံ့ခိုင်ရပ်တည်ကျပါစို့"

မတရားမှု၊ ဖိနှိပ်မှုခံနေရသော ခရစ်ယာန်များအဖို့
ဓမ္မသစ်ကျမ်းစာကမည်သို့ပြောဆိုထားသနည်း။
အကြောင်းအရာများစွာရှိပါသည်။ ဥပမာ၊
ဖိလိပိယုံကြည်သူများထံ စာရေးသားသည့်
ရှင်ပေါလုကိုယ်တိုင်ပင်လျှင် ထိုအချိန်၌
ယေရှုခရစ်တော်ကိုယုံကြည်ခြင်းကြောင့်
ထောင်တွင်းအကျဉ်းချခံနေရချိန်ဖြစ်သည်။ ဖိလိပိရှိ
ယုံကြည် သူများအနေဖြင့်လည်း



လူမှုဝန်းကျင်တွင်ဆန့်ကျင်မှုများ၊ အသင်းတော်တွင်း မသင့်မြတ်မှုများဖြင့် စိတ်ဝမ်းကွဲနေ ကြသည်။
ကြောက်ရွံ့စိုးထိန်ပြီး စိတ်ရှုတ်ထွေးနေကြရသည်။ သူတို့အနေဖြင့် ဝိညာဉ်ရေးလမ်းပြမှုနှင့် စိတ်ဓာတ်
ခွန်အားလိုအပ်နေချိန်ဖြစ်သည်။ ထို့ကြောင့် ရှင်ပေါလုက-
နိုင်ငံသားပြုကျင့်အပ်သောအမှုအကျင့်မှာ ခရစ်တော်၏ဧဝံဂေလိတရားတော် အတိုင်းဖြစ်သည်။
သင်တို့ထံသို့ငါပြန်လာသည်ဖြစ်စေ၊ မလာသည်ဖြစ်စေ ဧဝံဂေလိ တရားတော်အတွက်
တစ်စိတ်တစ်သဘောတည်း၊ ရည်ရွယ်ချက်တစ်ခုတည်းဖြင့် ယုံကြည်ခြင်း တရားအတွက်
သင်တို့တိုက်ပွဲဝင်လျက်ရှိကြကြောင်းကို ငါကြားသိလို၏။ သင်တို့သည် ရန်သူများကိုမကြောက်ကြနှင့်
(သင်တို့၏ယုံကြည်ခြင်း၊ စည်းလုံးခြင်းအားဖြင့်) ရန်သူတို့ရှုံးနိမ့်မည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့်
သင်တို့ကယ်တင်ခြင်းရမည့်အကြောင်းဖြစ်သည်။ ဘုရားသခင်က ထိုသို့လုပ်ဆောင်ပေးနေပါသည်။ (ဖိလိပိ
၁:၂၇-၂၈။ စာရေးသူ၏ဘာသာပြန်ဆိုချက်)
လောက၌အသင်ရှင်စဉ်တွင် ကြောက်ရွံ့တုန်လှုပ်ရချိန်များရှိလာမည်ဖြစ်သည်။ မတရားမှု၏စွမ်းပကားမှာ
အင်မတန်ကြီးမားပြီးကြောက်စရာကောင်းလွန်းလှသည်။ ထိုသို့ကြုံတွေ့ရချိန်၌ ခရစ်ယာန်ဖြစ်ခြင်း
(ကောင်းကင်နိုင်ငံသားဖြစ်ခြင်း) ကိုသိနားလည်ရန်လိုသည်။ မည်သူ့ကိုအစေခံနေသည်
(ခရစ်တော်ယေရှုဘုရား) ကို အစေခံသည်။ ကျွန်ုပ်တို့၏မျှော်လင့်ချက်မည်သည့်အပေါ်တွင်မှီတည်နေသည်
(ကျွန်ုပ်တို့အားဖြင့်၊ အတွင်းဖြင့်၊ အချင်းချင်းအားဖြင့်ဘုရားပြုသောအရာ)တွင်မှီတည်သည်ကို
နားလည်ထားရန်လိုသည်။ ထို့ပြင် အတူတကွစည်းလုံးစွာရပ်တည်တွန်းလှန်ပါက

အင်မတန်ခွန်အားကြီးမည်ဖြစ်ကြောင်း သိထားရန်လိုသည်။ ဘုရား၏ဝိညာဉ်တော် လမ်းပြမှုဖြင့် ဘုရားအလိုတော်အတိုင်းပြုမှုနေထိုင်ရမည်ကိုလည်း သိနားလည်ရန်လိုသည်။ သို့ဖြစ်၍ ငါချစ်သူတို့ သင်တို့သည် ငါ့မျက်မှောက်၌နားထောင်သည်သာမက၊ မျက်ကွယ်၌လည်းအစဉ်နားထောင် ကြသည်နှင့်အညီ ကြောက်ရွံ့တုန်လှုပ်သောစိတ်နှင့် ကိုယ်ကိုကယ်တင်ခြင်းငှါ ကိုယ်တိုင်ကြိုးစား အားထုတ်ကြလော့။ အကြောင်းမူကား သင်တို့သည်အလိုရှိစေခြင်းငှါ၎င်း၊ အကျင့်ကျင့်စေခြင်းငှါ၎င်း သင်တို့အထံ၌စေတနာတော်အားဖြင့် ပြုပြင်တော်မူသောသူကားဘုရားသခင်ပေတည်း။ (ဖိလိပို့ ၂:၁၂-၁၃)

ကျွန်ုပ်တို့၏ထာဝရကယ်တင်ခြင်းမှာ ဘုရားသခင်၏ကျေးဇူးတော်အပေါ် မှီတည်နေပြီး၊ ကျွန်ုပ်တို့အနေဖြင့် ယုံကြည်ခြင်းအားဖြင့်ရရှိနိုင်သည်။ သို့သော် လုပ်ဆောင်ရမည့်အပိုင်း (ကြီးထွားရင့်ကျက်အောင် အားထုတ်လုပ်ဆောင်ရခြင်း) လည်းလိုအပ်ပါသည်။ ယုံကြည်ခြင်းကို လက်တွေ့လုပ်ဆောင်ရန်လိုသည်။ ယုံကြည် သည့်အတိုင်းနေထိုင်ပြုမူခြင်းမှာ ဘုရားသခင်၏တန်ခိုးတော်ကို ကျွန်ုပ်တို့အတွင်း၌ဖြစ်စေ၊ ကျွန်ုပ်တို့ အားဖြင့် ဖြစ်စေလုပ်ဆောင်ခွင့်ပေးလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဘုရား၏တန်ခိုးတော်ကို မည်သို့သိရှိနိုင်မည်နည်း။ အမုန်းတရားကို ဆက်လက်ကြီးထွားခွင့်ပေးလိုက်ပါက အကြမ်းဖက်ခြင်း၊ မကောင်းမှုပြုခြင်းများသာ ကြီးထွားလာမည်ဖြစ်သည်။ ထိုသို့မဟုတ်ရပါ။ ဝိညာဉ်အသီးဆိုသည်မှာ ကျေးဇူးတော်အခြေခံ၊ ချစ်ခြင်း၊ ကိုယ်ချင်းစာ သနားခြင်းပြည့်ဝလျက် ရှိသော လုပ်ဆောင်ချက်မျိုးဖြစ်သည်။ ဘုရားတန်ခိုးတော်ဖြင့် လုပ်ဆောင်ပါက ကျွန်ုပ်တို့ပို၍ သတ္တိရှိလာမည်၊ ပို၍ယုံကြည်စိတ်ရှိလာမည်၊ မကောင်းမှုကို မှန်ကန်သောစိတ်ဝိညာဉ်ဖြင့် ကျော်လွှားနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သင်တို့နှင့်လူချင်းအတူတကွမရှိပေးနိုင်သော်လည်း သင်တို့နှင့်အတူရပ်တည်နေကြောင်းဖော်ပြလိုပါသည်။ ဝိညာဉ်တော်စွမ်းအားဖြင့် ယုံကြည်ခြင်း၌မြဲမြံစွာရပ်တည်ပြီး၊ အတူတကွကြံ့ခိုင်စွာရပ်တည်ကြသည့်အခါ ဘုရားမည်သို့လုပ်ဆောင်ပေးမည်ကို ဆက်လက်စောင့်ဆိုင်းကြပါစို့။

ငါတို့ကိုချစ်တော်မူ၍ ထာဝရသက်သာခြင်းအကြောင်းကို၎င်း၊ ကျေးဇူးတော်အားဖြင့် ကောင်းသောမျှော်လင့်ခြင်း အကြောင်းကို၎င်း ပေးတော်မူသော ငါတို့အဘတည်းဟူသော ဘုရားသခင်နှင့် ငါတို့သခင်ယေရှုခရစ်သည် ကိုယ်တော်တိုင် သင်တို့စိတ်နှလုံးကို သက်သာစေ၍ ကောင်းသောစကား၊ ကောင်းသောအမှုအမျိုးမျိုး၌ သင်တို့ကို မြဲမြံစေတော်မူပါစေသော။ (သက်သာလောနိတ်ဩဝါဒစာ ဒုတိယစောင် ၂:၁၆-၁၇)

ခရစ်တော်၏ချစ်ခြင်းမေတ္တာဖြင့်...

Dr. Tim (ဦးထင်ကျော်)
ဘာသာပြန်သူ - စောနယူတန်